



Software / iSCom Software Module

iSCom Software Module
IS-SW-COM



Specifications

- Up to 32 ports per module
- Free labelling of devices
- Many ready-made protocols
- Creation of own protocols
- RS-232 compatible
- RS-485 compatible
- RS-422 compatible

Beschreibung

Geräte über serielles Protokoll steuern

Das iSCom Modul übernimmt die bidirektionale Kommunikation mit Geräten diverser Hersteller über RS-232, RS-485 und RS-422 Schnittstellen. Es kann auf jedem Rechner im Netzwerk gestartet werden und stellt dem zentralen iSMaster alle Schnittstellen zur Verfügung. iSCom verwaltet auch die Schnittstellen zu Netzwerk COM Servern.

Für eine große Anzahl von Endgeräten existieren Protokolle, um die kryptischen Befehle der Gerätehersteller in klar verständliche iSMaster Befehle umzusetzen.

Netzwerk- und Steuerungskommunikation erfolgen über den iSMaster S, den iSMaster XL und die iSMaster-Software.

Specifications

Controlling devices via serial protocol

The iSCom software takes over the bidirectional communication with devices of miscellaneous manufacturers via RS-232, RS-485 and RS-422 interfaces. It can be started on any computer in the network and provides all interfaces for the central iSMaster. Furthermore, iSCom manages the ports to network COM servers.

For a large number of end devices protocols exist to convert cryptic commands of the device manufacturer into clearly understandable iSMaster commands.

Network and control communication are achieved with the iSMaster S, the iSMaster XL and the iSMaster software.